
PROCES VERBAL

încheiat azi, 20 iulie 2023, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt primarul municipiului 
Zalău, dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar general al Municipiului Zalău, dna 

Claudia Ardelean - director Direcţia Administraţie Publică, dl Alexandru Pura - 

director Direcţia Patrimoniu, dna Mariana Cuibuş - director Direcţia Economică, dl 
Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director 

Direcţia Resurse Umane, dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, dl Vlad Petre - 

arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău. 
Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl Marcel 
Adridan - director SADP Zalău, dl Claudiu Bujor - director SCM Zalău, dl Adrian 
Prunean - deputat REPER.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 13.07.2023, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 1213 din 
13 .07.2023, precum şi prin intermediul presei locale (ordinea de zi a şedinţei, informaţii
privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate integral în ziarul local Graiul 
Sălajului).

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 13.07.2023, cu precizarea datei, orei şi a locului de 

^ desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 19 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 
începe lucrările.

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 
dl consilier loan Şerban, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl 
consilier Claudiu Breje, dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alexandru Lakatos, 
dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dna consilier Ioana Tuduce, 
dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dl



consilier Gheorghe Bancea, dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dna consilier Amalia 

Găvriluţ, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Alin Guler.
Lipseşte: dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei 
comisii, pentru proiectele de hotărâri:
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
La solicitarea doamnei Secretar general.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 22 iunie 2023. 
Menţionez că la această şedinţă, desfâşurată Online, au fost prezenţi toţi consilierii 
locali.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dna consilier Amalia Găvriluţ nu a participat.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 06 iulie 2023. 
Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată online, au fost prezenţi toti consilierii 
locali. ’ ’
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dna consilier Amalia Găvriluţ nu a participat.
Cine este pentru? — 18 voturi. împotrivă? — Nu sunt. Abţineri? — Nu sunt.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel — în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face 
câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
Dl primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
Dl primar Ionel Ciunt - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe aşa 

este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site, cu menţiunea că 
proiectul de hotărâre numărul 11 îl retrag de pe ordinea de zi.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

cum
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Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 20 iulie 2023, ora 09:00

1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea noului Plan de Analiză şi Acoperire a Riscurilor 
al Municipiului Zalău, actualizat.
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău aprobat 
pentru anul 2023, a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, precum şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2023.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local aferent sem. I - 2023 
pe cele două secţiuni, respectiv secţiunea de funcţionare şi secţiunea de dezvoltare, 
execuţia bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, execuţia creditului intern.
4. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr. 1, privind bunurile de retur 
transmise în concesiunea S.C. Compania de Apă Someş S.A. prin Asociaţia Regională 
pentru Dezvoltarea Infi*astructurii în Bazinul Hidrografic Someş-Tisa, în calitate de 
autoritate delegantă, în baza Contractului de delegare nr. 26717 din 12.07.2006, cu 
bunurile reprezentând branşamente de apă şi racorduri canal menajer.
5. Proiect de hotărâre privind actualizarea redevenţei conform Contractului de delegare 
a gestiunii serviciului de transport public de persoane, prin curse regulate în Municipiul 
Zalău, către operatorul S.C. Transurbis S.A. Zalău, nr. 82882/15.11.2019.
6. Proiect de hotărâre privind eliberarea terenului proprietate publică a Municipiului 
Zalău prin desfiinţarea construcţiilor provizorii reprezentând garajele cu numerele de 
identificare 1057 şi 1058, în vederea efectuării unor lucrări de interes public în 
municipiul Zalău, zona blocului Guliver şi G164 — strada Tudor Vladimirescu — Bd. 
Mihai Viteazul (cartier Păcii).
7. Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău aflate în administrarea Şcolii gimnaziale „Comeliu Coposu” Zalău 
ca urmare a executării unor lucrări de reparaţii capitale.
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare şi 
actualizarea Devizului general pentru obiectivul de investiţii „Modernizare coridor 
integrat de mobilitate urbană axa est-vest: str. Comeliu Coposu - Avram lancu”. 
O.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului modificat al proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe P40 şi Dl 11 din Municipiul Zalău” 
conform O.U.G. nr. 64/ 2022, modificată prin O.U.G. nr. 44/ 2023.
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat, faza DALI, 
pentm obiectivul de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a Liceului pedagogic 
„Gheorghe Şincai” - internat şi sala de sport”.
11. - Retras de către iniţiator.
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea atestării la domeniul privat al Municipiului 
Zalău a terenului în suprafaţă de 1338 mp., situat în intravilanul Municipiului Zalău, 
identificat în Cartea Funciară nr. 1 Zalău, nr. top 3097/b/2.
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea înregistrării în domeniul public şi în domeniul 
privat al Municipiului Zalău a bunurilor rezultate în urma investiţiei „Reabilitarea, 
modernizarea, dotarea şi extinderea Cinematografului „Scala” din municipiul Zalău, 
judeţul Sălaj” în baza Proceselor Verbale de recepţie la terminarea lucrărilor.
14. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
402/20.10.2022 privind aprobarea vânzării locuinţei construită din fondurile Agenţiei 
Naţionale pentru Locuinţe, situată în municipiul Zalău, str. Sf Vineri, nr. IOD, bloc 
lAIFO, SC. B, ap. 4, în favoarea titularului contractului de închiriere.
15. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune al Municipiului 
Zalău pentru cumpărarea imobilului înscris în Lista Monumentelor Istorice 2015, la 
poziţia 319, cod SJ-II-m-B-04983, cu denumirea „Casă” situat în Municipiul Zalău, 
jud. Sălaj, Piaţa 1 Decembrie 1918 nr. 8, ap. 1.
16. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului 
Zalău pentru cumpărarea imobilului înscris în Lista Monumentelor Istorice 2015 a 
Judeţului Sălaj, la poziţia nr. 319, cod LMI SJ-II-m-B-04983, cu denumirea „casă”, 
situat în Municipiul Zalău, Piaţa 1 Decembrie 1918, nr. 8, apartament 2, judeţul Sălaj.
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile mai şi iunie 2023.
18. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
198 mp., identificat cu număr cadastral 73625, liber de sarcini, necesar asigurării tramei 
drumului public strada Bucureştiului şi trecerea acestuia din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Zalău.
19. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaţii fără sarcini, în domeniul public 
al Municipiului Zalău, identificat cu număr cadastral 69866, necesar asigurării tramei 
drumului public str. Brânduşelor.
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, modificată prin O.U.G. nr. 171/2022, 
aferent obiectivului de investiţii „Reabilitarea, modernizarea, dezvoltarea şi echiparea 
unităţii de învăţământ preşcolar Grădiniţa cu program prelungit nr. 5 din Municipiul 
Zalău”.
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului modificat al proiectului 
„Reabilitarea, modernizarea, dezvoltarea şi echiparea unităţii de învăţământ preşcolar 
„Grădiniţa cu program prelungit nr. 5” din municipiul Zalău, conform O.U.G 
64/2022, modificată prin O.U.G. nr. 44/2023.
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferentă 
lucrării „Reparaţii capitale pe str. Mălinului conform nr. inventar 13075 şi C.F. nr. 
71827” din Municipiul Zalău, jud. Sălaj.

. nr.
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Diverse

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul 
proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 
228 la alin.l Cod administrativ şi la care nu veţi participa.
Dl consilier Florin Morar - La proiectul de hotărâre numărul 17 nu particip.
Dl consilier Gheorghe Bancea - La proiectul de hotărâre numărul 17 nu particip.
Dl consilier Mihai Crişan - La proiectul de hotărâre numărul 4 nu particip.
Dl consilier Claudiu Breje - La proiectul de hotărâre numărul 4 nu particip.
Dl consilier Nicolae Fazakas - La proiectul de hotărâre numărul 5 nu particip.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea noului Plan de Analiză şi Acoperire a Riscurilor 
al Municipiului Zalău, actualizat.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea noului Plan 
de Analiză şi Acoperire a Riscurilor al Municipiului Zalău, actualizat.

Se adoptă hotărârea nr. 223

S-a conectat şi dl consilier Iulian Popiţ.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău aprobat 
pentru anul 2023, a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, precum şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2023, a bugetului activităţilor finanţate 
integral sau parţial din venituri proprii, precum şi modificarea listei de investiţii 
aprobată pentru anul 2023.

Se adoptă hotărârea nr. 224
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local aferent sem. I - 2023 
pe cele două secţiuni, respectiv secţiunea de funcţionare şi secţiunea de dezvoltare, 
execuţia bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, execuţia creditului intern.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Mihai Crişan - Nu pot să nu remarc din nou cheltuielile şi execuţia slabă 
la secţiunea de dezvoltare. Dacă în primul trimestru am avut o execuţie slabă, acum 
văd că este şi mai slabă. S-au dat atunci nişte explicaţii, hai să zicem că în mare parte 
le-am înţeles; dar totuşi ce se întâmplă?
Suntem la 21% la cheltuielile pentru dezvoltare. Tot aceleaşi probleme cu plăţile, 
constructorii, subvenţiile, ce se întâmplă?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Domnule consilier, problema care era atunci a început 
să se rezolve în sensul că timpul de analiză a facturilor şi mă rog, bun pentru plată la 
Ministerul Fondurilor Europene de acesată dată s-a scurtat, de asemenea avem multe 
dispoziţii de şantier care trebuie prinse în facturi şi în situaţia de lucrări.
Intr-adevăr avem execuţia bugetului de dezvoltare undeva la aproximativ 26 milioane 
lei, noi administraţia locală ne dorim să finalizăm proiectele care au termen scadent 
31.12.2023 o să avem o ţintă pentru bugetul de dezvoltare undeva la 100 milioane lei. 
Ne dorim să meargă cât mai repede şi mai bine lucrurile, dar asta depinde de 
mişcă lucrurile în şantiere. Scopul nostru este să grăbim cât mai mult să vină cu situaţia 
de lucrări pentru a putea face acele plăţi. Mai ales că avem şi împrumutul de la BCR 
care are termen scadent, dar probabil că o să găsim o metodă să prelungim acel termen. 
La bulevard se lucrează într-un ritm bun la piste şi la trotuare, de asemenea la partea de 
pietonizare se lucrează bine. Sunt întrârzieri pe DJ191C, undeva la 50% dacă sunt 
lucrările efectuate, acolo mai avem nişte probleme de rezolvat cu constructorii.
Tot ce înseamnă probleme de eficienţă energetică, clădiri rezidenţiale suntem pe 
finalizare cu ele şi mai avem de finalizat două spaţii degradate unde s-au amenajat 
locuri de joacă, spaţii de recreere. Sunt într-un progres evident cele două locuri, este 
vorba despre zona din vecintătea Direcţiei Agricole şi zona obor.
DI consilier Mihai Crişan - Să nu uităm execuţia proastă de anul trecut. Să 
ajungem anul viitor să votăm o execuţie de 50%.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - în bugetul de dezvoltare pentru anul 2023 au fost 
prinse şi proiectele pe PNRR, din păcate acest program nu a funcţionat cum ne-am 
dorit. Am avut mai multe contestaţii, de atribuire a documentaţiei care ne-au întârizat. 
Dl primar Ionel Ciunt - Una din cauzele importante pentru care procentul la secţiunea 
de dezvoltare este de 21% este faptul că în Programul Operaţional Regional, strucura 
care verifică facturile, situaţiile de lucrări şi care aprobă plăţile, plăţi care se reflectă la 
secţiunea de dezvoltare, la execuţia bugetară, această structură s-a mutat, cred că am 
mai făcut precizarea asta, dar repet, s-a mutat de la Ministerul Dezvoltării la Ministerul 
Fondurilor Europene şi a fost o disflincţionalitate ca să nu îi zic altfel care a întârziat 
plata acestor situaţii de lucrări.

cum se

nu
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Marţi am avut o întâlnire cu domnul prim-ministru, o întâlnire la care a participat şi 
domnul ministru al finanţelor şi domnul ministru al fondurilor europene.
Asociaţia Municipiilor din România a ridicat această problemă care este generală la 
nivel naţional, dar eu aş vorbi doar de Municipiul Zalău şi avem asigurarea din partea 
domnului ministru al Fondurilor Europene că până în 15.09.2023, toate facturile de la 
nivel naţional care sunt restante şi care sunt în verificare la ministerul pe care îl 
coordonează o să fie achitate şi situaţia va intra în linie dreaptă cu respectarea 
termenelor de decontare prevăzut de legislaţia în vigoare.
Asta ar fi una din cauzele importante. Iar cealaltă cauză, aşa cum aţi auzit de la domnul 
viceprimar Bălăjel, proiectele din PNRR la care au fost semnate contractele, am 
demerat achiziţia pentru aceste proiecte şi din păcate la majoritatea apar contestaţii, cei 
care participă la licitaţii se contestă unii pe alţii şi durează. Noi în proiecţia bugetului 
am prognozat şi aceste sume la secţiunea de dezvoltare şi atunci apare într-adevăr 
procentul de care vorbiţi.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Florin Morar nu a participat.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei 
bugetului local aferent sem. I - 2023 pe cele două secţiuni, respectiv secţiunea de 
funcţionare şi secţiunea de dezvoltare, execuţia bugetului instituţiilor publice şi
activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, execuţia creditului intern.

*

Se adoptă hotărârea nr. 225

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr. 1, privind bunurile de retur 
transmise în concesiunea S.C. Compania de Apă Someş S.A. prin Asociaţia Regională 
pentru Dezvoltarea Infrastructurii în Bazinul Hidrografic Someş-Tisa, în calitate de 
autoritate delegantă, în baza Contractului de delegare nr. 26717 din 12.07.2006, cu 
bunurile reprezentând branşamente de apă şi racorduri canal menajer.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Mihai Crişan nu a participat.
Dl consilier Claudiu Breje nu a participat.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind completarea Anexei 
nr. 1, privind bunurile de retur transmise în concesiunea S.C. Compania de Apă Someş
5. A. prin Asociaţia Regională pentru Dezvoltarea Infrastructurii în Bazinul Hidrografic 
Someş-Tisa, în calitate de autoritate delegantă, în baza Contractului de delegare nr. 
26717 din 12.07.2006, cu bunurile reprezentând branşamente de apă şi racorduri canal 
menajer.

Se adoptă hotărârea nr. 226
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind actualizarea redevenţei conform Contractului de delegare 
a gestiunii serviciului de transport public de persoane, prin curse regulate în Municipiul 
Zalău, către operatorul S.C. Transurbis S.A. Zalău, nr. 82882/15.11.2019.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Nicolae Fazakas nu a participat.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind actualizarea 
redevenţei conform Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
de persoane, prin curse regulate în Municipiul Zalău, către operatorul S.C. Transurbis 
S.A. Zalău, nr. 82882/15.11.2019.

Se adoptă hotărârea nr. 227

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
b.Proiect de hotărâre privind eliberarea terenului proprietate publică a Municipiului 
Zalău prin desfiinţarea construcţiilor provizorii reprezentând garajele cu numerele de 
identificare 1057 şi 1058, în vederea efectuării unor lucrări de interes public în 
municipiul Zalău, zona blocului Guliver şi G164 — strada Tudor Vladimirescu — Bd. 
Mihai Viteazul (cartier Păcii).
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi,,pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind eliberarea terenului 
proprietate publică a Municipiului Zalău prin desfiinţarea construcţiilor provizorii 
reprezentând garajele cu numerele de identificare 1057 şi 1058, în vederea efectuării 
unor lucrări de interes public în municipiul Zalău, zona blocului Guliver şi G164 -
strada Tudor Vladimirescu - Bd. Mihai Viteazul (cartier Păcii).

*

Se adoptă hotărârea nr. 228

DI preşedinte Teodor Bălăjel
7.Proiect de hotărâre privind majorarea valorii bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău aflate în administrarea Şcolii gimnaziale „Comeliu Coposu” Zalău 
ca urmare a executării unor lucrări de reparaţii capitale.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Alin Guler nu a participat.
Cu 19 voturi „pentru a fost adoptat proiectul de hotărâre privind majorarea valorii 
bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău aflate în administrarea Şcolii
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gimnaziale „Comeliu Coposu” Zalău ca urmare a executării unor lucrări de reparaţii 
capitale.

Se adoptă hotărârea nr. 229

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
S.Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare şi 
actualizarea Devizului general pentru obiectivul de investiţii „Modernizare coridor 
integrat de mobilitate urbană axa est-vest: str. Comeliu Coposu - Avram lancu”. 
Iniţiator: Primaml Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Dacă ne-am fi concentrat mai mult la faza de proiectare 
am fi putut evita aceste situaţii care după ce este terminată lucrarea să venim să mai 
spargem din nou asfaltul şi să reparăm prin unele locuri.
Am trecut ieri prin zonă şi am văzut că deja traversarea de pe strada Alexandm 
Lăpuşneanu către Valea Zalăului este deja făcută şi bineînţeles că asfaltul nu mai este 
la nivel acolo.
Oare dacă eram mai atenţi la faza de proiectare nu am fi putut evita aceste situaţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel 
îmbunătăţire tocmai ca să colectăm cât mai bine apele pluviale, să facem legătura şi cu 
apele pluviale de la locul dejoacă de lângă Direcţia Agricolă.
La zona de pietonizare am cemt personal proiectanţilor să supradimensioneze reţeaua, 
având în vedere că pe zona asta când plouă, se scurge de pe strada Gheorghe Doja şi 
de pe străzile laterale o cantitate mare de apă.
De multe ori realitatea din teren ne spune că trebuie să intervenim şi este mare păcat să 
nu intervenim. Vă dau un exemplu: proiectul DJ191C iniţial a fost fără sens giratoriu. 
Am considerat că trebuie obligatoriu să realizăm un sens giratoriu tocmai pentru 
fluidizarea circulaţiei în zonă.
Dl consilier Alin Guler - Proiectanţii ar trebui să vină la faţa locului întâi, să vadă 
situaţia din teren, nu să le facă din birouri.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Să ştiţi că îi chemăm la faţa locului.

- Este un lucru bun dacă vin, poate o să puneţi şi în 
transparenţă decizională aceste proiecte şi să întrebăm şi cetăţenii.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Vă informez că pe zona de regenerare urbană 
concept în cadrul acelui proiect era relaţia între autoritatea locală şi cetăţeni pe diverse 
zone, să o îmbunătăţim încât să vină şi dânşii cu propuneri concrete din zona de locuire. 
Dl consilier Alin Guler - Ştiţi că este o hotărâre de consiliu local, s-a făcut într-un an 
pe urmă aţi abandonat. Asta este o formă de implicare a cetăţenilor.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Avem deschidere către aşa ceva, doar că trebuie să 
stabilim un regulament.
Dl consilier Alin Guler - Deciziile în democraţie se iau de către cei care votează. Dacă 
la momentul actual doar 150 de persoane au fost interesate, atunci facem cu voturile 
celor 150. Peste un an sau doi, numărul celor interesaţi cu siguranţă va creşte.

nu

Am considerat că este nevoie să venim cu această

Dl consilier Alin Guler

, un
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DI primar Ionel Ciunt - Domnule consilier, la prima problemă proiectanţii solicită de 
la toate instutuţiile tot felul de planuri, de schiţe, tocmai pentru a face un proiect cât se 
poate de aplicat. Numai că din păcate instituţiile care ar trebui să deţină aceste schiţe 
cu termoficarea, cu canalizarea, cu reţelele de energie electrică şi aşa mai departe, nu 
au întotdeauna să pună la dispoziţia proiectantului materialele scrise de care are nevoie 
şi atunci realitatea din proiect este una, iar realitatea din teren este alta. Noi încercăm 
să ne adaptăm la realitatea pe care o constatăm în teren, chiar dacă soluţia cea mai bună 
pe care o găsim implică şi modificare de proiect. Şi am făcut, nu de puţine ori 
modificare de proiect.
în legătură cu ultima chestiune pe care aţi ridicat-o, democraţie înseamnă respectarea 

votului majorităţii. Ori dumneavoastră. Consiliul Local reprezentaţi aproximativ 
20.000 de voturi din municipiul Zalău. Aşa că în primul rând, deciziile se iau în 
Consiliul Local. Aducem în dezbaterile Consiliului Local şi dezbaterile celor 150 de 
cetăţeni care au o nevoie mai personală legată de zona în care locuiesc, dar deciziile 
majore trebuie luate aici, chiar dacă cetăţenii ne solicită o anumită chestiune, noi tot 
aici venim cu ea.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea executării 
unor lucrări suplimentare şi actualizarea Devizului general pentru obiectivul de 
investiţii „Modernizare coridor integrat de mobilitate urbană axa est-vest: str. Comeliu 
Coposu - Avram lancu”.

Se adoptă hotărârea nr. 230

DI preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului modificat al proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe P40 şi Dl 11 din Municipiul Zalău” 
conform O.U.G. nr. 64/ 2022, modificată prin O.U.G. nr. 44/ 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului 
modificat al proiectului „Creşterea eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe P40 şi 
Dl 11 din Municipiul Zalău” conform O.U.G. nr. 64/ 2022, modificată prin O.U.G. nr 
44/2023.

Se adoptă hotărârea nr. 231

DI preşedinte Teodor Bălăjel
lO.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat, faza DALI, 
pentru obiectivul de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a Liceului pedagogic 
„Gheorghe Şincai” - internat şi sala de sport”.
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11.- Retras de către iniţiator.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 
general actualizat, faza DALI, pentru obiectivul de investiţii „Creşterea eficienţei
energetice a Liceului pedagogic „Gheorghe Şincai” - internat şi sala de sport”.

*

Se adoptă hotărârea nr. 232

11.- Retras de către iniţiator.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea atestării la domeniul privat al Municipiului 
Zalău a terenului în suprafaţă de 1338 mp., situat în intravilanul Municipiului Zalău, 
identificat în Cartea Funciară nr. 1 Zalău, nr. top 3097/b/2.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea atestării la 
domeniul privat al Municipiului Zalău a terenului în suprafaţă de 1338 mp., situat în 
intravilanul Municipiului Zalău, identificat în Cartea Funciară nr. 1 Zalău, nr. top 
3097^/2.

Se adoptă hotărârea nr. 233

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
13.Proiect de hotărâre privind aprobarea înregistrării în domeniul public şi în domeniul 
privat al Municipiului Zalău a bunurilor rezultate în urma investiţiei „Reabilitarea, 
modernizarea, dotarea şi extinderea Cinematografului „Scala” din municipiul Zalău,* 

judeţul Sălaj în baza Proceselor Verbale de recepţie la terminarea lucrărilor. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
înregistrării în domeniul public şi în domeniul privat al Municipiului Zalău a bunurilor 
rezultate în urma investiţiei „Reabilitarea, modernizarea, dotarea şi extinderea 
Cinematografului ,,Scala din municipiul Zalău, judeţul Sălaj” în baza Proceselor 
Verbale de recepţie la terminarea lucrărilor.

Se adoptă hotărârea nr. 234

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
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H.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
402/20.10.2022 privind aprobarea vânzării locuinţei construită din fondurile Agenţiei 
Naţionale pentru Locuinţe, situată în municipiul Zalău, str. Sf Vineri nr. IOD, bloc 
lAIFO, SC. B, ap. 4, în favoarea titularului contractului de închiriere.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 402/20.10.2022 privind aprobarea vânzării locuinţei construită 
din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, situată în municipiul Zalău, str. Sf 
Vineri nr. IOD, bloc lAIFO, sc. B, ap. 4, în favoarea titularului contractului de 
închiriere.

Se adoptă hotărârea nr. 235

DI preşedinte Teodor Bălăjel
15.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune al Municipiului 
Zalău pentru cumpărarea imobilului înscris în Lista Monumentelor Istorice 2015, la 
poziţia 319, cod SJ-II-m-B-04983, cu denumirea „Casă” situat în Municipiul Zalău, 
jud. Sălaj, Piaţa 1 Decembrie 1918 nr. 8, ap. 1.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind neexercitarea 
dreptului de preemţiune al Municipiului Zalău pentru cumpărarea imobilului înscris în 
Lista Monumentelor Istorice 2015, la poziţia 319, cod SJ-II-m-B-04983, cu denumirea
„Casă” situat în Municipiul Zalău, jud. Sălaj, Piaţa 1 Decembrie 1918 nr. 8, ap. 1.

*

Se adoptă hotărârea nr. 236

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
16.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului 
Zalău pentru cumpărarea imobilului înscris în Lista Monumentelor Istorice 2015 a 
Judeţului Sălaj, la poziţia nr. 319, cod LMI SJ-II-m-B-04983, cu denumirea „casă”, 
situat în Municipiul Zalău, Piaţa 1 Decembrie 1918, nr. 8, apartament 2, judeţul Sălaj. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Florin Morar nu a participat.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind neexercitarea 
dreptului de preempţiune al Municipiului Zalău pentru cumpărarea imobilului înscris 
în Lista Monumentelor Istorice 2015 a Judeţului Sălaj, la poziţia nr. 319, cod LMI SJ-
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II-m-B-04983, cu denumirea „casă”, situat în Municipiul Zalău, Piaţa 1 Decembrie 
1918, nr. 8, apartament 2, judeţul Sălaj.

Se adoptă hotărârea nr. 237

DI preşedinte Teodor Bălăjel
IT.Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile mai şi iunie 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Florin Morar nu a participat.
Dl consilier Gheorghe Bancea nu a participat.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea drepturilor 
băneşti aferente personalului didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea 
cheltuielilor pentru deplasarea din localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la
locul de muncă în localitatea de reşedinţă pentru lunile mai şi iunie 2023.

*

Se adoptă hotărârea nr. 238

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
18.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
198 mp., identificat cu număr cadastral 73625, liber de sarcini, necesar asigurării tramei 
drumului public strada Bucureştiului şi trecerea acestuia din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenului intravilan de 198 mp., identificat cu număr cadastral 73625, liber de 
sarcini, necesar asigurării tramei drumului public strada Bucureştiului şi trecerea
acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

*

Se adoptă hotărârea nr. 239

DI preşedinte Teodor Bălăjel
19.Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaţii fără sarcini, în domeniul public 
al Municipiului Zalău, identificat cu număr cadastral 69866, necesar asigurării tramei 
drumului public str. Brânduşelor.
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Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind acceptarea unei 
donaţii fără sarcini, în domeniul public al Municipiului Zalău, identificat cu număr 
cadastral 69866, necesar asigurării tramei drumului public str. Brânduşelor.

Se adoptă hotărârea nr. 240

DI preşedinte Teodor Bălăjel
20.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, modificată prin O.U.G. nr. 171/2022, 
aferent obiectivului de investiţii „Reabilitarea, modernizarea, dezvoltarea şi echiparea 
unităţii de învăţământ preşcolar Grădiniţa cu program prelungit nr. 5 din Municipiul 
Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 
General, actualizat în baza art. 9, alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, modificată 
prin O.U.G. nr. 171/2022, aferent obiectivului de investiţii 
modernizarea, dezvoltarea şi echiparea unităţii de învăţământ preşcolar Grădiniţa cu 
program prelungit nr. 5 din Municipiul Zalău”.

„Reabilitarea,

Se adoptă hotărârea nr. 241

DI preşedinte Teodor Bălăjel
21.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului modificat al proiectului 
„Reabilitarea, modernizarea, dezvoltarea şi echiparea unităţii de învăţământ preşcolar 
„Grădiniţa cu program prelungit nr. 5” din municipiul Zalău, conform O.U.G. nr. 
64/2022, modificată prin O.U.G. nr. 44/2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului 
modificat al proiectului „Reabilitarea, modernizarea, dezvoltarea şi echiparea unităţii 
de învăţământ preşcolar „Grădiniţa cu program prelungit nr. 5” din municipiul Zalău,
conform O.U.G. nr. 64/2022, modificată prin O.U.G. nr. 44/2023.

*

Se adoptă hotărârea nr. 242

DI preşedinte Teodor Bălăjel
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22 .Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferentă 
lucrării „Reparaţii capitale pe str. Mălinului conform nr. inventar 13075 şi C.F. nr. 
71827” din Mimicipiul Zalău, jud. Sălaj.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice aferentă lucrării „Reparaţii capitale pe str. Mălinului 
conform nr. inventar 13075 şi C.F. nr. 71827” din Municipiul Zalău, jud. Sălaj. 

*

Se adoptă hotărârea nr. 243

DI preşedinte Teodor Bălăjel — Diverse
Dl Alin Prunean - Deputat REPER — Vreau să vă supun atenţiei nişte aspecte 
fie le-am primit de la cetăţenii Municipiului Zalău, fie le-am observat în oraş.
O să încep cu calitatea lucrărilor, deoarece dumneavoastră aţi spus că aveţi foarte multe 
şantiere deschise, iar ăsta este un lucru apreciabil.
Modul de implementare a acestor proiecte lasă mult de dorit. în faţa primăriei, la partea 
de pavaj, zilele trecute era haos. Aşteptările mele ar fi ca să fie organizate astfel de 
lucrări. Este mult praf, lipsă organizare de şantier, cetăţeni Care erau nevoiţi să treacă 
pe stradă, printre maşini. Paleţi care aveau cuiele în sus iar copiii alergau pe acolo. 
Avem legislaţie foarte clară şi fermă pe partea de organizare de şantier.
Rugămintea ar fi să fiţi mult mai atenţi la aceste aspecte ce ţin de siguranţa locuitorilor 
în zonele unde aveţi şantiere în lucru.
Nu reuşiţi să terminaţi o lucrare până aceasta se degradează.
In zona Ortelec aveţi un proiect unde vă sincronizaţi greu cu cei de la Compania de 
Apă. într-un final aţi plombat strada care urcă către Ortelec, dar sunt şanţuri în 
continuarea acolo.
Anul trecut v-am sugerat să amplasaţi nişte puncte de colectare a deşeurilor 

W voluminoase, aţi făcut acest lucru şi apreciez, dar a fost pentru o perioadă destul de 
scurtă şi după aceea aţi reluat-o.
Dacă nu avem centre pentru depozitarea gunoaielor voluminoase ele ajung în mediu. 
Cred că merită acest efort financiar şi cred că avem dreptul la curăţenie.
Am văzut că aţi început partea de deratizare pe partea cu ţânţarii, dar m-am uitat pe 
aplicaţia de sesizări a primăriei şi am văzut multe sesizări. Cu ţânţarii începem să ne 
obişnuim, dar în continuare avem ţânţari şi mai nou se pare că avem şi purici.
Câţiva cetăţeni din blocul UJCCM se plâng că sunt agresaţi oarecum de alţi cetăţeni 
care seară de seară ascultă muzică acolo, îşi fac nevoile în scara blocului, au sesizat 
Poliţia Locală care din păcate doar constată.
La proiectul de hotărâre numărul 9, în legătură cu eficientizarea blocurilor. Se pare că 
blocurile reabilitate în urmă cu câţiva ani încep să se degradeze. Acolo este o problemă 
de calitate a lucrărilor, iar aici este rolul şi responsabilitatea dumneavoastră în calitate 
de beneficiar să urmăriţi aceste lucrări mult mai atent.

care
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Legat de calitatea lucrărilor şi noi ne dorini o calitate 
cât mai bună, dar ştiţi ce presupune legea achiziţiilor publice, iar selecţia 
constructorului se face pe anumite criterii, unul dintre ele este să fie preţul cel mai mic. 
Noi ne-am dori să avem cea mai bună calitate.
A

In privinţa deşeurilor şi la ora actuală avem acele containere pentru deşeuri 
voluminoase şi o să le menţinem în continuare, avem două proiecte: unul de insule 
ecologice care presupune ca toate punctele de colectare a deşeului menajer să fie 
îmbunătăţite.
In ceea ce priveşte organizarea de şantier, dumneavoastră cunoaşteţi legislaţia, mai bine 
decât noi, dar când predăm un amplasament, răspunderea este a constructorului. 
Urmărirea lucrărilor pe perioada desfăşurării se face şi le cerem să fie totul în ordine şi 
să nu fie incidente. Solicitarea tuturor constructorilor este să închidem zona, dar sunt 
zone pe care nu ne permitem să le închidem.
Legat de zona Ortelec, dacă nu eram obstrucţionaţi defectuos de proiectul de apă şi 
canal, vă asigur că eram gata cu proiectul de modernizare a drumului. Suntem într-o 
situaţie dificilă, dar nu o să rămână oraşul aşa. Cei de la firma Pfeiffer nu au capacitatea 
de a rezolva problema.
Oraşul are 310 străzi, iar proiectul de apă şi canal tratează aproximativ 162 de străzi. 
La ora actuală progresul este sub 25%. Acesta este un proiect eşuat, rolul nostru a fost 
să punem la dispoziţie spaţiul respectiv. Am avut multe întâlniri cu cei de la Compania 
de Apă, am primit multe asigurări, dar asta este situaţia reală şi avem nevoie de 
finalizare de lucrări.
Poliţia Locală are proceduri, au legislaţia după care îşi desfăşoară activitatea, ştiu că 
atunci când situaţia îi depăşeşte apelează la Jandarmi, la Poliţia Municipală şi aşa mai 
departe. Probabil este o situaţie acolo, dar o să se ia măsuri.
Se fac lucrări de desinsecţie, dezinfecţie şi deratizare. Avem un program agreat de noi, 
un grafic de lucrări care se respectă şi care se verifică. Nu contese că au mai fost situaţii 
că anumite insecte s-au înmulţit şi au produs deranj, dar întotdeauna ne-am mobilizat 
şi am cerut buletine de analize şi aşa mai departe. Nu cred că sunt purici, ci ceva paraziţi 
ai vegetaţiei din zona respectivă.
Dl primar Ionel Ciunt - Domnule deputat, explicaţiile tehnice le-aţi auzit. Constat că 
aţi început campania electorală şi o să vă răspund în aceeaşi notă.
Vis-a-vis de calitate, dumneavoastră faceţi parte dintr-o instituţie cu cea mai mică 
credibilitate, lucraţi în această instituţie.
Când vorbiţi de calitate să vă gândiţi mai întâi să ne furnizaţi acte calitative şi atunci o 
să vedeţi că şi administraţiile locale, consiliile judeţene, primăriile o să aibă pârghiile 
respective ca să impună o anumită rigoare în tot ce se întâmplă în UAT-urile pe care le 
conduc administraţiile respective.
Dl Alin Prunean — Deputat REPER — Nu o să vă răspund în aceeaşi notă, nu sunt în 
campanie electorală. Dacă avem o credibilitate atât de scăzută, aceasta nu este generată 
de noi, ci de alt partid din care dumneavoastră faceţi parte.
Dl primar Ionel Ciunt - A calităţii documentelor şi a actelor normative pe care le 
produceţi şi a tipului de comportament pe care îl aveţi.
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DI Alin Prunean - Deputat REPER - Legat de legislaţie, funcţionaţi după aceeaşi
legislaţie după care funcţionează şi alte municipii care au lucrări de calitate. Nu ţine de
campania electorală faptul că noi cetăţenii ne dorim lucru de calitate.
Trebuie să acceptaţi şi critici, deoarece acestea vă fac să fiţi mai responsabili.
Dl primar Ionel Ciunt —Nu ne deranjează criticile, cei din administraţie „avem în fişa
postului un capitol în care trebuie să acceptăm criticile”. De cele mai multe ori ne ajută
să corectăm lucrurile, dar criticile trebuie să fie de bună credinţă.^ »
Dl consilier Dan Bercean - Vă rog să ne arătaţi ce faceţi dumneavoastră, apreciez 
discuţia dumneavoastră de aici şi că nu este pe Facebook.
Cum aţi votat Pix 145?
Dl Alin Prunean - Deputat REPER — Am fost pe teren, am făcut sesizări, dar nu s-a 
întâmplat nimic şi atunci am ieşit public, deoarece se pare că presiunea publică ajută. 
Am votat „pentru” Pix 145.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Discuţii?
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

PREŞEDINTE DjE'ŞEDÎ? 
TEODOR BALĂJEL

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GENERAL, 

MARINA-BIAFJCA FAZACAŞ

<J L.

D.R. U./S.A.M. U.Î.-C.F.G./F.C.
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